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NÄRVARANDE 

Tjänstgörande ordförande Ulf Mohlin, 1 :e vice ordförande kommunstyrelsen 

Ledamöter Lennart Nilsson, 2:e vice ordförande kommunstyrelsen 
Anders Ståhl, politisk sekreterare 
Pia Möller, ordförande utbildningsförvaltningen 
Lars Scotte, räddningschef 
Jan Abrahamsson, elevhälsochef 
Dorte Svensson, enhetschef socialförvaltningen 
Jill Ohlin, enhetschef socialförvaltningen 
John Nielsen, fastighetschef 
Magnus Svederberg, park.ingenjör 
Ingemar Narhei.m, socialnämndens ordförande 
Kristina Pålsson, säkerhetsansvarig 

Sekreterare Kristina Pålsson 

Sammanträdes tid kl. 15.00-16.30 

Paragrafer § 143-§151 

MÖTESORDFÖRANDE 
Ulf Mohlin utsågs till ordförande för dagens möte. 

JUSTERING 

Utsedd att justera Anders Ståhl 

UNDERSKRIFTER 
--:11 J - a 

Sekreterare -~ ··· · · · · ··· · ····· ·· ······ · ······ ·· · · 
K.1·istina Pålsson 

Ordförande ~ ··.. ············· ······· 

Justerare ..... ~ -- ···· · ···· · · · ····· 
Anders Ståhl 
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ÄRENDEN 
I 

§ 143 Inbjuden gäst, praktikant Zahraa Abbas skulle presenterat sitt examensarbete men arbetar natt och 
har ej möjlighet att medverka, bjuds in till nästa möte, så även Ola Tufvesson som är godkänd i sina 
kriminologistudier bjuds in till nästa möte för att presentera sitt examensarbete. 

§ 144 Protokoll föregående möte 
§ 145 Lägesbild-Framtiden-Beslut-Politiken 

§ 146 Alkoholförtäring samt DNA 

§ 147 Våldsbejakande gruppen 

§ 148 Fortsatt utveckling av BRA-Näringslivet 

§ 149 Ekonomi 

§ 150 Övrigt 

§ 151 Nästa möte 

§ 143 
INBJUDEN GÄST 

Zahraa Abbas som praktiserat i kommunen skulle presenterat sitt examensarbete gällande Brottsförebyg
gande arbete. Vad är mest effektivt I Hon arbetar natt och kan tyvärr inte medverka. Bjuds in till nästa 
möte. Tanken är att även bjuda in Ola Tufvesson som avslutat sina kriminologistudier för att redovisa sitt 
examensarbete som är i samma anda som Zahraas. 

§ 144 
PROTOKOLL FÖREGÅENDE MÖTE 

Föregående protokoll godkändes och läggs till handlingarna. 

§ 145 LÄGESBILD-FRAMTIDEN-BESLUT-POLITIKEN 

Läges bilden är bifogad inbjudan och vi kan se att inbrotten gått ner men att skadegörelsen ökar, 
framförallt klotter och glaskross. Vår utmaning framöver är den psykiska ohälsa som är grunden 
till många former av brott. droger, skadegörelse, utpressning med mera. 
Kostnaderna för skadegörelser har ökat och Magnus har tagit fram kostnaden för detta. förr hade 
man en budget på ca 58.000 gällande saneringen av detta, den har under året ökat till 131 000 i 
dagsläget och vi kan även se på skolorna att Tornlyckeskolan varit fortsatt utsatt för fönsterkross 
och klotter. På Tornlycke har vi också haft vår första "Lockdown", detta då en elev befann sig 
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utanför med ett vapen. I ingångsskedet visste man inte att det rörde sig om ett luftvapen. Situat
ionen löstes snabbt, av skolpersonal och polis som kom till platsen, även Kullagymnasiet stäng
des ner som en säkerhetsåtgärd. Utökning av kameraövervakningen håller på att tas fram. Över
syn av v~-:et som är mest effektivt både kostnads och brottsförebyggande. 
Jan A meddelar att projektet för hemmasittare drar igång 25-30 augusti. 
Vi har fortfarande problem med långa väntetider till Bup, kan politiken ta detta vidare, Ulf under
söker. 
Vid Cannabisföreläsning framkom intressant fakta ifrån Colorado som legaliserade Cannabis 
2014. Brottsligheten har inte gått ner, sjukvårdskostnaderna har ökat och täcks inte av inkoms
terna man fått på grund av legaliseringen. Det som stod ut allra mest var att trafikolyckorna ökat 
markant. 
Hur når vi ut med denna information? Summerkick/Kulturnatten, Non Smoking 
Generation. 
Kristina tar det vidare på möte inför Kulturnatten. 

§ 146 ALKOHOLFÖRTÄRING SAMT DNA 

Har inkommit klagomål ifrån bland annat veterinärkliniken på Storgatan om att man har många 
störande person..er som sitter och dricker på bänken utanför. Svårt att behandla djuren innanför. 
Vid samtal med personal är ärendet lagt till polisen för åtgärd då just alkoholförtäringsförbudet 
på denna

1
plats är beslutat för att kunna ge polisen verktygen att slå ut aktuell sprit. Kontakt med 

områdespolisen för åtgärd. Blir det ingen förbättring är frågan om bänken kan tas bort, det är 
ingen busshållplats längre. 
DNA, våra kriminologer var uppe i veckan och har fått den statistik de behöver för utvärdering. 
E n enkät kommer även att gå ut på Kommunens hemsida och FB. Studenterna kommer även 
"knacka" dörr. 

§ 147 VÅLDSBEJAKANDE GRUPPEN 

Checklista finns. Utbildade boendestödjare. Information även gällande detta till våra föreningar. 
Frågan gällande hemvändande IS anhängare samt deras barn kom upp. Detta hanteras inom ramen för 
ordinarie verksamhet. 

§ 148 FORTSATT UTVECKLING AV BRÅ-NÄRINGSLIVET 

Fortsatt arpet:e med Purple Flag, hur gör vi Höganäs attraktivare och tryggare kvällstid. 
Kommande projekt är att ta fram vilket område som är aktuellt för implementering av Purple Flag. 

§ 149 EKONOMI 

Utbildning för Nattvandrarna där Brå går in och sponsrar med lokal, kommer att bli 7 maj 
klockan 18-21 på Biblioteket i Höganäs. 
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Frågan om föreläsningen av Rektorn ifrån Trollhättan. Frågan skall ställas till Jonna, vem föreläs
ningen är riktad till, Krisledning, Posom ? 

§ 150 ÖVRIGT 

Anders Ståhl upplyser om att det kommer att inrättas ett Volontärscentrum. Servicecenter arbetar 
med detta. 
Hur sprider vi resultaten av effekterna av legaliseringen av Cannabis i Colorado. Hur hittar vi bra in-
fluencers ?? · 
Påsklov, fältarna i tjänst under veckan, övernattning fritidsgården Viken måndag-Tisdag. 
Så många vuxna ute som möjligt. 

§ 151 NÄSTA MÖTE 

190520 klockan 15.00-16.30 Höganässalen 
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